



Jean CORDIER

Professeur au département économie, gestion, société (EGS),
AGROCAMPUS OUEST

Ingénieur agronome, Ph.D. de l'Université de l'Illinois, Jean Cordier est Professeur Agrocampus Ouest à Rennes. Il a développé une recherche sur l'évaluation des risques agricoles spécifiques (marchés, climatiques et sanitaires) et sur la conception d'instruments de gestion. Il a réalisé récemment des études d'application pour des organisations internationales (Commission et Parlement européens, OCDE), pour le Ministère de l'Agriculture en France, des organisations professionnelles, des entreprises du secteur agro-alimentaire et de services (banques et assurances).

Jean CORDIER

Professor within the Department of Economy, Management, Society,
AGROCAMPUS OUEST

An agronomy engineer with a PhD from the University of Illinois, Jean Cordier is a Professor at Agrocampus Ouest in Rennes. He has developed research in the assessment of specific agricultural risks including market, climate and livestock disease risks and in the design of management instruments. He recently completed a number of applied studies for international organizations (European Commission and Parliament, OECD), the French Ministry of Agriculture as well as professional organizations and companies from the Food & Agriculture, Banking and Insurance sectors.